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Anita Relou CDA Gemert-Bakel:  
Ik ontvang signalen dat er in de regio wordt bekeken of het doelgroepenvervoer centraal 
georganiseerd kan worden. Klopt het dat er sprake is van schaalvergroting op gebied van 
doelgroepenvervoer? Graag een toelichting.  
  
Antwoord college: 
De gemeenten in Zuidoost Brabant bekijken hoe het doelgroepenvervoer nu is 
georganiseerd en hoe dit in de toekomst beter kan. Dit initiatief is ontstaan tijdens een 
regionale werkconferentie op 8 juli 2016, georganiseerd op initiatief van Taxbus. In opdracht 
van het bestuur van Taxbus is vervolgens het project Slimme Mobiliteitsoplossingen 
doelgroepenvervoer en OV in de regio (MRE) gestart. Het doel van het project is om in 
samenwerking met alle betrokken partijen tot een visie op het doelgroepenvervoer te komen 
en deze met elkaar te realiseren. Alle 18 Taxbusgemeenten sluiten daarbij aan, maar ook 
aan de gemeenten die niet bij Taxbus zijn aangesloten is gevraagd om aan te sluiten. Als 
Gemert-Bakel hebben wij (als college) destijds besloten bij het project aan te sluiten, waarbij 
uitdrukkelijk is aangegeven dat dit niet automatisch betekent dat wij ook aansluiten bij een 
nieuwe regionale aanbesteding. Hierover dient te zijner tijd, tijdig voor het aflopen van de 
huidige contracten, door het college nog een besluit te worden genomen.  
Op dit moment is voor Gemert-Bakel schaalvergroting op het gebied van 
doelgroepenvervoer dus (nog) niet aan de orde. Hierover dient het college in 2019 nog een 
besluit te nemen.  
  
 


